
Referat FAU møte 23.1.2023

Til stede: 

Fravær: 

Silje Malmin - daglig leder, Andreas Taraldsen 7.kl, Miriam Næsheim (FAU leder, 2.kl), 
Mina Hemsen (3.4.kl), Inge Moen (8.kl), Mandy Dahn (9.kl), Andrea Nyhuus (1.kl), Linda 
Rolén (6.kl), Maureen van den Bogaardt (FAU referent, 10.kl) 

Åshild Sund (barnehagen) til stede på neste møte 

Marianne Bakkerud, Morten Rosmer (vara styremedl/økonomi), Eivind Frandsen (5.kl) 

Neste møte mandag 13.3.2023 kl.18.30  

__________________________________________________________________________ 

1. Info fra skolen v/Silje Malmin

• Asker kommune har kommet med en temaplan for oppvekst, en styringsplan
til kommunen som gjelder for de neste 12 år. Kommunen inviterer alle til
høring. Høringsrunde er til 3. mars. Alle skoler og foreldrene kan komme med
innspill til planen, alle høringssvar som sendes inn senest 3. mars blir
presentert for det politiske utvalg for oppvekst 25. april. Temaplanen skal
sluttbehandles av kommunestyret 9. mai. FAU medlemmer kommuniserer
dette i klassen sin, lenken til temaplanen ligger i fredagsposten og på vår
webside. Vi setter det på agenda igjen på neste FAU møte dd. 13.3.2023

• Bra oppmøte på felles foreldremøte som var!

• Det er ønskelig med å ha en sentral plass til alle dokumenter som tilhører
skolen, samt FAU dokumentasjon. Frode/ Silje jobber med dette og samler
inn alt på SharePoint. (Maureen/Michiel?/styret) kan hjelpe til)

• Trafikksikkerhet, kommunikasjonen med busselskapene rundt skolebusser er
tungvint. Bussene stopper ofte ikke ved skolen og dette skaper problemer,
barn kommer seg ikke hjem på tide og er nødt til finne andre løsninger, i
tillegg at det tar tid fra lærere. Skolen har gått til kommunen, denne
torsdagen kommer det en person på befaring, Silje kommer med
tilbakemelding så snart hun vet mer.

• Hallen har blitt leid ut til Slemmestad turnforegning fra kl. 15.00-21.00 fram
til slutten av mai 2023. Dette får flere til å få øyne oppe med vårt sted og
hallen. I tillegg at vi kan bruke inntekten til for eks. nytt utstyr og til en
svømmeinstruktør. Og kanskje noen av vår skole kan bli inspirert til å starte
med turn også?

• Vi hadde litteraturfestival i januar med mye aktivitet. Flere elever skrev dikt
og gikk runde fra aktivitet til aktivitet. Det var veldig fint at ni ungdommer
kom til blåbær for å lese for barna i barnehage!

• Vi har for tiden en utfordrende vikarsituasjon med mange syke barn og
lærere. Vi får inn tre nye vikarer, men dette tar også litt tid til de er inn
jobbet i vårt system.



• Foreldre spørreundersøkelsen – forslag fra FAU at ved neste anledning,
burde det være mulig for å kunne svare for flere barn i systemet samtidig, og
ikke bare eldste barn. Silje tar dette med inntil videre. I denne forbindelse
spør FAU også om tilbakemelding i framtiden om hva slags tiltak, ut ifra hva
styret har anbefalt til skolen, blir settet i gang i forbindelse med denne
spørreundersøkelsen. Info via Hovar.

2. Økonomi v/Morten Rosmer
Pga fravær ingen oppdatering.
Saldo per november 2023
Fra julemarked: 82.600kr På konto: 43.000kr

3. Søknader - ingen søknader

4. Info fra styret

• neste styremøte er torsdag 26.1.2023

• Catrine Norli er kandidat til å være styreleder til Hurum Steinerskole. Hun har 
mye kompetanse fra før på flere områder. Skolen har stemt ja til å sette 
henne inn som styreleder. Hun kommer til ha tale- og oppmøterett, men ikke 
stemmerett. FAU oppfordrer alle som er interessert i styreleder-rollen til å 
melde seg som kandidat før 28.4.2023. Valget blir da offisielt, siden datoen er 
vårdugnaden og alle foreldrene er til stede. Meldingen rundt dette leses i 
kommende fredagsposten. (Miriam)

5. Premieutdeling på Karnaval –  ja eller nei?

• En spørrerunde gir forskjellige meninger. Trenger vi en kåring ift kostymer?
Ungdommer har kåring på sitt juleball også. For noen er det viktig å ikke kåre 
med premier for å unngå stress og skuffelser for de minste barn, eller for 
dem som ikke ha ressurser til å lage kostymer, mens andre mener at kåringen 
er også del av tradisjonen som har vært her på skolen. Premier til de 
forskjellige kategorier ha vært del av opplegget hele veien. Men vi kan godt 
se til andre steinerskoler hvordan de har løst dette. Eller vi kan se hvordan vi 
navngir kategorier?
Silje har tatt en runde med lærere om temaet.




